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Verslag vergadering Tiens Netwerk Milieu (TNM) 

Donderdag 4 april 2023 

 

“Verslag onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende algemene vergadering.” 

Aanwezige stemgerechtigde leden: Tom van Elst, Marcel Jonckers, Caroline 
Meyers, Filip Bolleire, Chris Strijckmans, Nancy Vogels 

Aanwezige niet-stemgerechtigde leden: Liesbeth Vanderloock, Berty Goudriaan, 
John Vankeijenberg 

Verontschuldigde stemgerechtigde leden: Roel Bouduin, Roger Daenen, Mark 
Hanssens, Isabelle Meerkens, Annemie Van Aerschot, Ingrid De Tandt, Alexander 
Vandermeulen 

Verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Peter Claessens, Rudy Struyf, 
Bart Maes 

Gasten en kandidaat-leden: - 

oOoOoOo 

 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Er zijn geen opmerkingen; het verslag van de vorige vergadering wordt 

goedgekeurd.  

 

2. Deelname aan de week van de netheid – grote lenteschoonmaak 

Op zaterdag 18 maart heeft het TNM meegedaan aan de lenteschoonmaak: 

Tom, Filip, Mark en Berty waren van de partij. Samen hebben ze de omgeving 

van het station opgeruimd. Ze hebben heel wat zakken gevuld met zeer 

uiteenlopende soorten zwerfvuil, maar een paar dingen vielen toch wel erg op: 

➢ Veel blikjes en plastic flesjes - het is echt hoog tijd dat er statiegeld wordt 

ingevoerd op blikjes, plastic flessen en liefst ook glazen flessen! 
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➢ Veel zakjes met hondenpoep – een recent en toenemend fenomeen. 

Nogal vreemd, want waarom een drol eerst oprapen om die vervolgens 

met zakje en al weer op de grond te gooien? 

➢ Veel peuken – een heel hatelijke en hardnekkige gewoonte van rokers, 

want al die peuken zijn erg moeilijk op te rapen. Er staan wel een paar 

peukenpalen voor het station en die worden wel redelijk veel gebruikt, 

maar duidelijk nog niet genoeg. En er is een peukentegel (een rooster 

met opvangbak in de grond), die wordt minder gebruikt, en bovendien 

hou je de gewoonte van iets op de grond te gooien in stand met dit 

systeem. 

Bedenkingen, vragen en suggesties: 

➢ Op sommige plaatsen staan wel heel weinig vuilbakken, kan daar niets 

aan worden gedaan? Ja, er zijn in het centrum wel veel vuilbakken 

bijgekomen, maar het is niet altijd en overal een goed idee om die te 

plaatsen. Het trekt sluikstort aan en er wordt huishoudelijk afval in 

gedumpt. Een moeilijke oefening om te bepalen waar er wel en niet vuil 

bakken bijkomen. 

➢ Misschien een idee om volgend jaar een bepaalde plek uit te kiezen, die 

heel grondig op te ruimen en dan zien wat er gebeurt (dagelijks of 

wekelijks opvolgen en foto’s nemen)? Of een lelijke plek waar veel wordt 

gesluikstort, heel mooi aankleden en dan zien wat er gebeurt? Tof idee! 

➢ Aan de Carrefour (Albertvest) zijn nu ondergrondse glascontainers 

geplaatst en de andere containers zijn daar weg. Het oogt veel mooier 

en er wordt nu amper nog gesluikstort. Zal dit systeem ook op andere 

plaatsen worden uitgerold? Ja, het is de bedoeling om beetje bij beetje 

de gewone glasbollen te vervangen door ondergrondse containers. 

Liesbeth en Berty leggen bovenstaande info ook voor tijdens de evaluatie van de 

week van de netheid. 

 

3. Lentebeurs Tienen in bloei 

We zetten even alle info en afspraken op een rijtje: 
➢ De volgende TNM-leden zullen aanwezig zijn: Tom (ook voor standen 

van Velt en Klimaatalliantie), Annemie (namiddag), Chris, Filip, Roel, 
Ingrid (onder voorbehoud), Yasmine (dochter van Liesbeth, onder 
voorbehoud), Berty (ook voor standen Onzen Hof en KAT en dienst 
omgeving en algemene organisatie). 

➢ We bieden een boom (Japanse honingboom) aan de stad aan; onze 
schepen van duurzaamheid Liesbeth zal die plechtig overhandigd 
krijgen. Tom koopt de boom aan en brengt die mee. Berty geeft dit 
door aan dienst communicatie zodat dit in het persbericht kan worden 
opgenomen. We vragen de stad ook om na aanplant een bordje te 
plaatsen met info over de boom zelf, de (verkozen) naam en 
vermelding van “geschonken aan de stad door TNM”. 

➢ We zetten een ideeënbus waar mensen een naam voor de boom in 
kunnen achterlaten – en ook andere ideeën en suggesties, vragen … 
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Berty zorgt voor de bus en pen, papier, stiften … en voor plattegronden 
van Tienen (waar eventueel iets op kan worden aangeduid). 

➢ We houden een quiz over bomen (algemeen en over bijzondere bomen 
in Tienen). Berty bezorgt Tom tips en/of foto’s van bijzondere bomen in 
Tienen; Tom maakt de quiz en zorgt voor de prints (eventueel via 
Berty). De mensen kunnen die ter plaatse invullen en afgeven. Tom 
zorgt voor de hoofdprijs (een vijgenboompje) en Filip voor de tweede 
en derde prijs (vogelnestkastje en bijenhotel). 

➢ We kleden de stand aan met bestaand fotomateriaal (Tom), een 
tafeldoek (Berty), en een nieuwe beachvlag en banner van TNM (Filip 
en John, zie Varia). 

➢ Tom neemt ook zijn presentatie mee die hij onlangs in De Gors heeft 
gegeven. Berty vraagt na of er elektriciteit aan de stand is (werd niet op 
voorhand aangevraagd). 

➢ Tom krijgt binnenkort een mail met alle praktische info, het 
inplantingsplan (Liesbeth laat dit al even zien) en het tijdstip van 
opbouw en afbraak. Daarbij zal ook een kaartje zitten waarmee 
toegang kan worden verkregen tot de parking van de Via (Waaiberg) 
voor tijdens de beurs. 

➢ We doen een oproep voor nieuwe leden, ditmaal op een ludieke 
manier: een soort vacature, waarin meteen duidelijk staat wie we zijn 
en wat we (willen) doen. Nancy doet een voorzet en stuurt dit dan rond. 

 
4. Nieuwe ziekenhuissite 

Er is nog geen nieuws over, de aanvraag wordt ingediend bij de provincie en 

komt dan (na ca. een maand) pas bij ons binnen voor advies en de organisatie 

van het openbaar onderzoek. Wel laat de stad een bijkomend onderzoek doen 

rond de bereikbaarheid van deze site. We blijven het opvolgen. 

 

5. Nieuw plaatsvervangend lid GECORO gevonden! 

Raf Nilis was effectief lid namens het TNM, maar hij heeft ontslag genomen. 

Ingrid De Tandt volgt hem op als effectief lid. Zij was plaatsvervangend lid, dus 

we zoeken nu nog een nieuw plaatsvervangend lid. Nancy stelt zich kandidaat; 

Berty geeft dit door aan de collega’s. 

 

6. Slapende leden 

We bekijken dit op de volgende vergadering. Leden die al lang niet meer zijn 
geweest (zonder te verwittigen), sturen we dan best een mail om te melden 
dat ze niet langer tot het TNM behoren. We hebben ook nog een nieuwe 
ondervoorzitter nodig. 

 

7. Varia 
➢ Marcel heeft een gastspreker gevonden voor de vergadering van 7 

september: Jan Vanvelk, coördinator van het Demerbekken. Marcel 
probeert ook Maud Davadan van RLZH nog te vragen voor diezelfde 
avond. 

➢ Volgende maand kunnen we niet in het VTC terecht, Filip vraagt na of 
Pand 10 die avond beschikbaar is. Mark en Berty hebben een sleutel. 

➢ Morgenavond (vrijdag 7 april) is er een infoavond van Natuurpunt over 
roofvogels met Philippe Smets in De Gors in Vissenaken om 19.30 uur. 
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➢ Aan de Maalderijweg tussen Kumtich en Oorbeek zijn een heleboel 
knotwilgen (op privéterrein) zeer rigoureus “geknot”; ze zijn gewoon 
recht afgezaagd op ongeveer een meter hoogte. Een wilg kan heel wat 
verdragen en ze zullen het vermoedelijk wel overleven, maar dit is toch 
niet echt de bedoeling. Er bestaan nog steeds veel misvattingen over 
hoe bomen moeten (niet) worden behandeld. Ook bij de groendienst 
van de stad was dat vroeger soms een probleem, maar dat is al veel 
verbeterd. Bovendien is de stad nu lid geworden van de Vereniging 
voor Openbaar Groen (VVOG), waardoor een beroep kan worden 
gedaan op deskundigen waar nodig. 

➢ De boomgaard aan de Sint-Truidensesteenweg ter hoogte van het 
benzinestation aan de Eliksemstraat (richting Landen) die jaren 
geleden werd gekapt, is nog steeds niet opnieuw aangeplant. Dit zou 
gebeuren met ondersteuning van RLZH, maar werd uitgesteld wegens 
allerlei (gezondsheids)problemen bij de eigenaar. Berty vraagt nog 
eens na bij RLZH hoe het daarmee zit. 

➢ In de tuin van de Gilainstraat 63 werden jaren geleden bomen gekapt, 
maar deze werden nog steeds niet gecompenseerd (er is enkel gazon). 
Lieve Kempeneers (dienst omgeving) is hier al van op de hoogte en 
volgt dit op. 

➢ Een veld langs de Zijpstraat (Kumtich) zag helemaal bruin en dood: 
plat gespoten met glyfosaat. Boeren doen dat vaak om dan snel 
daarna te kunnen omploegen. John wou de landbouwers in de TNM 
vragen of er alternatieven bestaan. Quid gezondheidseffecten? Het is 
het blijkbaar erg moeilijk om wetenschappelijk een causaal verband 
aan te tonen tussen het gebruik van glyfosaat en onder meer enkele 
vormen van kanker. Enkel voor de ziekte van Parkinson is er een 
studie verschenen die een causaal verband zou leggen. 

➢ John heeft info opgezocht over een banner en een beachvlag voor het 
TNM (met nieuwe logo). Filip maakt een logo met tekst op voor de 
juiste afmetingen en geeft dit door aan John, die vervolgens de banner 
en beachvlag bestelt. 

➢ Als het werk voor het SECAP (sustainable energy and climate action 
plan of lokaal energie- en klimaatplan) is afgerond, zou Liesbeth dit 
graag voorstellen op de vergadering van het TNM, liefst ook samen 
met de mensen van de Klimaatalliantie. Iedereen is akkoord. Dit zal 
vermoedelijk voor juni zijn. 

 
 
 
 
Verslaggeving: Berty Goudriaan 
Consumpties: geen 
 

BELANGRIJK 

De volgende vergaderingen vinden plaats op 4 mei (Pand 10?), 1 juni (zaal 4), 7 
september (zaal 1), 5 oktober (zaal 1), 2 november (Pand 10?) en 7 december (zaal 
1). 

 


